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OBČINA AJDOVŠČINA      
       Občinski svet 
 

SKRAJŠANI ZAPISNIK 
 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 26. januarja 2017, s pričetkom 
ob 15.30, v sejni sobi občinske uprave, Cesta 5. maja 6/a. 
 
Sejo je vodil TADEJ BEOČANIN, župan Občine Ajdovščina.   
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: 
- od 26 članov prisotnih 
             25 članov, opr. Aleksander LEMUT 
 
OSTALI PRISOTNI: 
- Mojca R. PLANINC, občinska uprava 
- Karmen SLOKAR, občinska uprava 
- Irena RASPOR, občinska uprava 
- Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
- Alenka Č. KOBOL, občinska uprava 
- Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
- Edvard PELICON, občinska uprava 
- Alenka TRATNIK, Primorske novice 
- Rosana Rijavec, STO 
- Karin ZORN, RTV Slovenija 
- Marko VUDRAG, NIJZ OE Nova Gorica 
- Alenka MOČNIK, Otroški vrtec Ajdovščina 

 
Predsedujoči je najprej pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost.  
 
TADEJ BEOČANIN je najprej rekel, da je dolžen opravičilo g. Vidmarju. Na zadnji seji je rekel, 
da laže, da v strategiji razvoja gasilstva ni žage SGG-ja, saj so izdelovalca opozorili, naj jo 
vključi. Ko so po seji preverili strategijo, v njej  res ni te žage, zato se mu opravičuje.  
Glede dnevnega reda so na začetek seje uvrstili točke, kjer imajo vabljene goste, da ne bodo 
čakali in šele nato odloke. Vprašal, če je kaka pripomba na dnevni red?  (Ne.) Ker ni želel 
nihče  razpravljati, je predlagal, da glasujejo.  
 
   H glasovanju se je prijavilo  24 svetnikov. ZA je glasovalo  23  svetnik-ov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je sprejet    naslednji  
 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika in poročila o izvajanju sklepov 19. redne seje; 
2. Informacije in pobude; 
3. Seznanitev s projektom »Zdrava občina za zdravo Slovenijo« za Občino Ajdovščina; 
4. Sklep o cenah programov Otroškega vrtca Ajdovščina; 
5. Sklep spremembi sklepa o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega vrtca 

Ajdovščina; 
6. Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Ajdovščina; 
7. Odlok o priznanjih Občine Ajdovščina; 
8. Odlok o ravnanju z zapuščenimi vozili v občini Ajdovščina; 
9. Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov Občinskega sveta 

Občine Ajdovščina; 
10. Program dela Občinskega sveta za leto  2017. 
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K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika in Poročila o izvajanju sklepov  19. redne seje  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je prosil, da glasujejo o predlaganem zapisniku 19.  
seje. 
 
 H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo  23,  svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je zapisnik 19. redne seje sprejet. 
 
Predsedujoči je predlagal glasovanje o poročilu o izvajanju sklepov  19. redne seje. 
 
 ZA je glasovalo  24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo o izvajanju 
sklepov  sprejeto. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
Informacije in pobude 
 
ANGEL VIDMAR je rekel, da je na zadnji seji vprašal, če so snemalci promocijskega filma 
kršili zakon pri snemanju filma. G. Furlan je odgovoril, da je občina to naročila in jo nič ne 
zanima, kaj je izvajalec naredil. Tako dvigniti roke od tega, oz. da se bo s filmom to še 
promoviralo, ni prav. Vsaj malo drugačen odgovor bi pričakoval. Ta film promovira 
kolesarjenje izven utrjenih poti. Občina bi morala upoštevati stvari, ki so zakonsko določene. 
Odgovor: »Mi smo naročili in plačali, občina za to ne odgovarja.«  mu ne odgovarja. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Seznanitev s projektom »Zdrava občina za zdravo Slovenijo« za Občino Ajdovščina 
 
MARKO VUDRAG je podal uvodno obrazložitev.  
 
VILKO BRUS je rekel, da so ga rezultati prijetno presenetili, ker so zelo pozitivni. Zanima pa 
ga pitna voda – na podlagi katerega vzorčenja so prišli do tega podatka. Očina je znana po 
veliki količini vode. Kakovost voda pa je verjetno zelo različna po posameznih delih občine. 
 
MARKO VUDRAG je rekel, da ima Velika Britanija 9 vodovodnih sistemov, v Ajdovščini jih je 
znatno več. Zelo pomembno je, da so stvari centralizirane. Veliko lažje je imeti dober velik 
vodovod in ga upravljati. Problem je pri majhnih vodovodih, kjer skrbijo sami vaščani in so 
včasih kot sito. Kadar je pritisk zmanjšanj, lahko iz okolja vsrkajo slabe sestavine in lahko 
dobijo slabo mikrobiološko sliko. Analize se opravljajo in se izvajajo, da imajo nek trend in da 
znajo pravilno ukrepati. Vsaka analiza je realna nekaj dni, danes je slika že drugačna, vendar 
so indikator, kaj je treba narediti. Slediti je treba, kaj se dogaja med populacijo. Nikar delati 
alarma zaradi ene slabše analize, ker morajo imeti zraven še zdravstveno stanje. Najslabša 
voda je tista, ki je ni.  
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, se je župan zahvalil in rekel, da bodo nadaljevali v 
smeri Centra za krepitev zdravja. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
Sklep o cenah programov Otroškega vrtca Ajdovščina 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 



 3

IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor sprejel pozitivno mnenje in predlaga občinskemu 
svetu, da sklep sprejme. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o predlaganem 
sklepu. 

  
             H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo  24  svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep o cenah programov Otroškega vrtca Ajdovščina   
sprejet. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Sklep spremembi sklepa o uporabi normativov in soglasje k sistemizaciji Otroškega 
vrtca Ajdovščina 
 
KATARINA AMBROŽIČ je podala uvodno obrazložitev. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor sprejel pozitivno mnenje in predlaga občinskemu 
svetu, da sklep sprejme. 
 
VILKO BRUS je razmišljal – koliko je kadra, če je navedeno 8,05 - kaj je tistih 0,05. Ali pride 
snažilka enkrat na leto. Ali ni možno pri sistemizaciji govoriti o ljudeh in navesti, da dela krajši 
delavni čas? 
 
KATARINA AMBROŽIČ je potrdila, da gre za krajši delovni čas. Sešteva se tudi po urah in 
kombinira znotraj zaposlenih. Normativi so predpisani in jih morajo upoštevati, zato sklep ni 
nič nenavadnega.  
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o sklepu. 
  

             H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo  25  svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep  sprejet. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Ajdovščina 
 
ZLATA ČIBEJ je podala uvodno obrazložitev. 
 
JORDAN POLANC je povedal, da komisija predlaga, da se odlok po skrajšanem postopku 
sprejme. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v I. 
obravnavi  

  
             H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo  25  svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave 
Občine Ajdovščina  v I. obravnavi   sprejet. 

 
Predsedujoči je predlagal, da izvedejo še II. obravnavo odloka in prosil svetnike, da glasujejo 
o sklepu, da se izvede II. obravnavo odloka v enakem besedilu, kot je bil sprejet v I. 
obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo  25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 
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Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v II. 
obravnavi. 

 
             ZA je glasovalo  25  svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan Odlok 

o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Ajdovščina v II. obravnavi   
sprejet. 

 
 

K 7. točki dnevnega reda 
Odlok o priznanjih Občine Ajdovščina 
 
TADEJ BEOČANIN  je podal uvodno obrazložitev. 
 
JORDAN POLANC je povedal, da komisija smatra odlok kot primeren za obravnavo in 
predlaga, da ga občinski svet  sprejme. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v I. 
obravnavi. 

  
             H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo  24  svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o priznanjih Občine Ajdovščina v I. obravnavi   sprejet. 

 
Predsedujoči je predlagal, da izvedejo še II. obravnavo odloka in prosil svetnike, da glasujejo 
o sklepu, da se izvede II. obravnavo odloka v enakem besedilu, kot je bil sprejet v I. 
obravnavi. 
 
 ZA je glasovalo  24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v II. 
obravnavi. 

 
             ZA je glasovalo  24  svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan Odlok o 
priznanjih Občine Ajdovščina v II. obravnavi   sprejet. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
Odlok o ravnanju z zapuščenimi vozili v občini Ajdovščina 
 
MOJCA REMŠKAR PLANINC  je podala uvodno obrazložitev. Predlagani so 3 popravki in 
sicer: 
- v prvem odstavku 4. člena se druga točka glasi: »z odredbo občinski redar lastniku vozila  
   naloži, da ga odstrani najkasneje v treh dneh od izdaje odredbe«; 
- v prvem odstavku 6. člena se zamenja beseda »odvoz« z besedo »odstranitev«; 
- in v prvem odstavku 7. člena se za besedno zvezo »sodni cenilec«  doda »oziroma, če je 
   strošek cenitve nesorazmeren s predvideno vrednostjo vozila na drug transparenten  
   način«. 
 Popraviti je treba še strojepisno napako - celodnevno varstvo – piše 4 ur namesto 24. ur. 
 
VALENTIN KRTELJ je povedal, da je odbor sprejel mnenje, da je odlok primeren za 
obravnavo in predlaga občinskemu svetu, da odlok sprejme po skrajšanem postopku. 
 
VILKO BRUS  je povedal, da je odlok nujno potreben. Postavlja se mu vprašanje glede 
zapuščenih vozil na zasebnem zemljišču. Lastnik zemljišča ni tam zapustil vozila oz. ne ve, 
kdo ga je, imel pa bo stroške, če bo hotel vozilo odstraniti. Občina ima pristojnost ugotavljati 
lastništvo vozila. Predlaga, da se v odloku zajame pomoč zasebnim lastnikom, da bodo 
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lahko odstranili vozilo, ki ga je nekdo pustil.  Na koncu letališča so vozila, ki so parkirana več 
kot 30 dni oz. vsi vejo, da se avti prodajajo – to je neka tržnica na črno. Ali je to zapuščeno 
vozilo ali ni?  
 
MOJCA REMŠKAR PLANINC je povedala, da to niso zapuščena vozila. Sama je pred 
kratkim klicala na štev. ki so jih objavili. Ena štev. je bila kar na 5 vozilih. Pristopiti morajo na 
drugačen način, vsekakor pa so vozila parkirana na javni površini. Podobno je pri prvem 
predlogu, ker je pravna podlaga za ta odlok Zakon o cestah in Zakon o pravilih cestnega 
prometa, ki izhajata iz tega, da je treba na občinskih cestah oz. javnih površinah zagotavljati 
varnost za udeležence. To nima neposredne povezave z zasebnimi zemljišči, kakor tudi 
redarji nimajo pristojnosti nad zapuščenimi vozili na zasebnih površinah. Opozoriti mora 
inšpektor za okolje  oz. lastnik zemljišča. 
 
MATEJA JERKIČ je vprašala, kje bo lokacija hrambe. 
 
MOJCA R. PLANIN je rekla, da še ni znana, niti ni predpisano, kje mora biti. Željeno je, da je 
blizu. Če je ne bodo uspeli zagotoviti, je možnost, da bo tudi izven občine. Verjetno se jo bo 
iskalo z razpisom oz. sklepalo podjemno pogodbo z izvajalcem. 
 
DUŠAN MIKUŽ je vprašal, zakaj sprejemajo nov odlok, ne popravkov starega. Imeli bodo 
ogromno štev. odlokov. Bolj bi bil naklonjen temu, da bi spremenili člene v odloku o cestnem 
prometu. Čim več bi zajeli v en odlok kar je vsebinsko povezano. 
 
MOJCA R. PLANINC je rekla, da ima prav, da bi bilo bolj prav, da bi sprejeli nov odlok o 
cestnem prometu. To je predvideno s programom dela. Problematika je tako pereča, da je 
bilo željeno, da se tak odlok sprejme prej. Če bi spreminjali odlok v celoti, bi morali precej 
poseči vanj, ker ni usklajen z zakonom. Izdeluje se prometna strategija in bi predvidoma 
konec leta lahko sprejeli ta odlok. Občine to sprejemajo na različne načine, vsekakor pa gre 
za vsebinsko zaključeno celoto. 
 
ANGEL VIDMAR je rekel, da gre za poplavo predpisov. Nedolgo nazaj so sprejemali Odlok o 
javnem redu in miru in zunanjem videzu naselij, ki v 8. točki 10. člena navaja, da je 
prepovedano puščati zapuščena vozila na javnih in zasebnih površinah... Za to kršitev je 
predvidena globa 150 eur, v tem odloku pa je predvidena 120 eur. V tem odloku niso niti v 
pravni podlagi  navedli Odloka o javnem redu in miru in zunanjem videzu naselij. Zadeva je 
menda urgentna. Imajo sprejet odlok, da lahko ukrepajo tudi na zasebnih površinah. Zakaj 
tega ne delajo, če imajo pravno podlago. Postopek odstranitve vozila sicer v tem odloku ni 
opisan, govori pa o prepovedi. Te stvari je treba premisliti, predvsem pa uskladiti med sabo, 
ker bodo drugače občani plačevali različno kazen. Lani so sprejemali odlok in ga celo že 
popravljali v smislu obratovalnih časov. Predlaga, da ne grejo v sprejem odloka, ker imajo 
osnovo, da redarji ukrepajo. 
 
MOJCA R. PLANIN je povedala, da odlok o JRM določa samo, da je prepovedano, ni pa 
določen postopek odstranitve. Odlok o zapuščenih vozilih je šel v pregled tudi medobčinski 
upravi. Lahko opravijo samo I. obravnavo in se pripombe do 2. obravnave prouči. Z odlokom 
so želeli stvari urediti, pa se je izkazalo, da je kar nekaj težav pri izvajanju. Tudi za lastnike 
vozil to ni kar tako, saj so podvrženi kazni in potem še povrnitvi stroškov, ki nastanejo iz 
naslova odvoza in hranjenja. Umestno je, da se še pogovorijo.  
 
ANGEL VIDMAR se je strinjal, da še enkrat premislijo. Če redarji ne morejo delovati po 8 
točki 10. člena Odloka o javnem redu in miru, potem je treba to črtati iz odloka. V Odloku o 
JRM so navedena tudi zasebna zemljišča, po tem odloku pa bo možna samo globa brez 
odstranitve. V pravno podlago sodi tudi odlok o cestnem prometu. Lahko odlok sprejmejo v I. 
obravnavi in ga do naslednje popravijo. Odlok mora biti napisan tako, da se bo lahko izvajal.  
 



 6

TADEJ BEOČANIN je menil, da je bistven problem, da po osnovnem odloku lahko redar da 
samo globo, po tem pa se vozilo lahko odstrani. Stvari bodo popravili med obravnavama in 
bodo sedaj opravili samo I. obravnavo 
 
BOGDAN SLOKAR je rekel, da se tudi on ne strinja, da se zraven letališča prodaja avte, ker 
je moteče. Industrijska cona se širi tudi z zaposlitvami, tam je lepo parkirišče. Lahko se 
opredeli nek prostor za prodajo vozil, pa naj se tam srečujejo, tukaj pa uredi parkirišča. 
 
TADEJ BEOČANIN je dejal, da je direktorica tam uspela 1x  doseči odstranitev, pa so se 
vozila zopet nabrala. Predlaga, da se odlok sprejme v I. obravnavi s pripombami. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o odloku v I. 
obravnavi  

  
             H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo  24  svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o ravnanju z zapuščenimi vozili v občini Ajdovščina  s 
pripombami v I. obravnavi   sprejet. 

 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov Občinskega 
sveta Občine Ajdovščina 
 
VILKO BRUS je predstavil namen pravilnika. To je bil en poizkus, za katerega razume, da  
bo iz političnih razlogov zavrnjen (tako smatra iz mnenja komisije). Ta zadeva moti njegov 
občutek za pravičnost. 
 
JORDAN POLANC je povedal, da je bila komisija mnenja, da pravilnik ni primeren za 
obravnavo, ter predlaga, da ga občinski svet zavrne. 
 
MOJCA R. PLANINC je rekla, da so politične stranke financirane iz proračuna na podlagi 
zakona. Pri svetniških skupinah to ni tako, zato svetniki le teh ne morejo biti finančno 
nagrajeni za pripravo na sejo. Obrazložitvi je priloženo tudi mnenje Ministrstva za javno 
upravo. V primeru, da bi se jih financiralo, je potreben sklep občinskega sveta in se v okviru 
proračunske postavke za delovanje OS razdeli sredstva za delovanje za posebne namene – 
udeležba na strokovnem izobraževanju in podobno. Nameni so omejeni, za ta namen mora 
biti sprejet pravilnik. Če se svet odloči, da se svetniške skupine posebej financira, se pripravi 
nov pravilnik, ki bo skladen z mnenjem Ministrstva za javno upravo in veljavnimi predpisi.  
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da po sistemu o financiranju političnih strank ni moč sprejeti 
pravilnika - mesečne dotacije niso možne niti za liste, niti za svetniške skupine. Za potreba 
svetniških skupin material naroča občinska uprava in so ti stroški strogo namenski. Z 
varčevanjem pri materialu ni možno potem sredstev nameniti za kampanjo. Kot občinski svet 
te izenačitve ne morejo vzpostaviti na noben način. 
 
ANGEL VIDMAR je bral mnenje občinske uprave v katerem se sklicujejo na 15. člen 
poslovnika. Mnenje ministrstva se je pridobivalo takrat, ko je on kot predsednik komisije 
sodeloval pri oblikovanju poslovnika. Sedaj mahajo s tem mnenjem, takrat so ga dali v 
predal. Podpisal ga je isti. Mnenje občinske uprave je lahko pomembno ali nepomembno, 
predstavniki sveta pa se politično pogovarjajo. 
 
TADEJ BEOČANIN je ponovil, da je prej rekla direktorica, da se lahko uredi financiranje 
svetniških skupin tako, da se na občinski upravi pripravi ustrezen pravilnik.  
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- Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  
naslednjem sklepu: 
 
»Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih svetnikov Občinskega sveta 
Občine Ajdovščina se v pripravljeni obliki zavrne.« 
 
         - H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo  19 svetnik-ov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani   sklep   sprejet. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
Okvirni program dela Občinskega sveta Občine Ajdovščina za leto 2017 
 
TADEJ BEOČANIN  je opozoril na 2. točko, kjer se seja z 20. 4. prestavi na 12. 4.  Danes pa 
je še pobuda svetnikov, da se prestavi marčevska seja zaradi zimskih počitnic in sicer je 
termin 9. 3. prosil je, da svetniki dvignejo roko, če se s tem zamikom strinjajo. (Svetniki so se 
strinjali.) 
 
VILKO BRUS je predlagal dopolnitev plana dela. V sodelovanju z nekaterimi svetniškimi 
skupinami iz Nove Gorice pripravljajo odlok na temo, da Nova Gorica in Ajdovščina 
postaneta brez-petardna oz. brez-raketna območja. V Trstu so to zadevo uredili v 10 dneh, in 
je res bil mir.  Prosil je, da se vnese v plan, da bi pravna služba občine sodelovala pri pripravi 
odloka. 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da je smiselno stopiti v kontakt z Novo Gorico, da se vidi, kaj se 
lahko uredi. Ker pa gre za okvirni program dela, niti ni nujno, da predlog dodajajo. 
 
DUŠAN MIKUŽ  je glede odlokov o pokopališki in pogrebni dejavnosti rekel, da naj bi KS  
pristojnost urejanja pokopališč prenašale na komunalo. To bi v nekaterih primerih pomenilo, 
da bi se storitve podražile - čiščenje mrliških vežic, prispevki za grobove. Druga stvar pa so 
javne poti. S strani KS je kar precej nejevolje in se vprašujejo, kaj sploh ostane KS.   
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da bo to stvar odloka o gos. javnih službah. Predlaga, da 
razpravo pustijo do takrat, ko bodo razpravljali o odloku. Tukaj gre za prilagajanje 
zakonodaji, ki je višje od občinske. Pogoji so vedno zahtevnejši in KS jih ne morejo več 
izpolnjevati. 
 
ANGEL VIDMAR je rekel, da bi bilo morebiti smiselno razmisliti, kako se bo v prihodnje 
načrtovalo in kaj je prinesel ta zakon o javnih naročilih - združevanje, pripravljanje nekih 
sklopov. Do 1.2. bodo morale KS naredili popise, kaj bi potrebovale. Težko bo napr. narediti 
točen plan, če se ne ve, ali bo kaka vremenska ujma poškodovala 500 m ceste, ki jo bo treba 
popraviti oz. bodo moral čakati 3 mesece na gramoz. V nekih sklopih so sestavljene tudi 
ostale investicije v občini – asfaltacija cest 450.000 za več KS. Počakati bodo morali do 
junija, da bo to pripravljeno. Če bo, bo šlo v javni razpis, drugače ne. Na včerajšnjem 
sestanku s predsedniki KS je bilo precej nejevolje in je prav, da so svetniki seznanjeni. 
Zaradi predpisov bo narejeno manj, kot je bilo in bo več nejevolje. Ali so te omejitve smiselne 
za KS ali ne?  
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da bodo pripravili informacijo, kakšne so te ključne spremembe 
za KS, razprava o tempa bo tekla pri odloku.  
 
VILKO BRUS je rekel, da so najbolj postavili občane v nemogoč položaj. 
 
DUŠAN MIKUŽ je dejal, da je bil že sedaj v določenih KS problem, da bi kdo tam delal. Če 
se jim odvzame vse pristojnosti, se zna zgoditi, da ne bo kandidatov za KS. Ali je to prav? 
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TADEJ BEOČANIN je rekel, da je smer države združevanje občin in ukinjanje KS kot 
pravnih subjektov.  
 

- Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o  okvirnem 
programu dela, kjer se v 2. točki marčevska seja prestavi na 9. 3.. 
 
         - H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo  25 svetnik-ov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani   Okvirni program dela Občinskega sveta Občine 
Ajdovščina za leto 2017 s popravkom marčevske seje  sprejet. 
 
 
TADEJ BEOČANIN je vse povabil na proslavo 8. 2.. Z današnjim dnem so lansirali virtualno 
tržnico. Vabljeni, da si jo ogledajo in se registrirajo kot kupci ali kot prodajalci svojih 
pridelkov. S tem projektom želijo spodbujati krožno gospodarstvo znotraj lokalnega okolja.  
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči zaključil sejo. 
 
Seja je bila zaključena ob 17.15 
 
 
    ZAPISNIČARKA:                                                                         PREDSEDUJOČI: 
   Mojca FERJANČIČ                                                 TADEJ BEOČANIN 


